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גם נציגי הציבור בעירייה גם אנשי המקצוע בעירייה וכמובן גם הנהלת בית  פונים אליך אישית ומכותבים לפנייתינואנו 
 .מלכה, האחריות היא על כולם, אבל מתוקף תפקידך כנבחר לעמוד בראשות העירייה הפנייה היא אליך.

על במענה לנו לוועד הורים , הנהלת בית מלכה המקומית באשדוד כל הזמן אומרים זה ראש העיר האהוב והמוכשר שלנו
ראש העיר הגיע לביקור, והוא התחייב למצוא פתרונים ראש העיר ימות במבנים כיתות ושירותי חינוך, המצוקות הקי

נציגים מטעמו כמה הגיע לסיור נוסף עם הרב וועבר, ושוב אמר שהוא מתחייב למצוא פתרונות, ושוב ראש העיר שלח 
ת מנסה ובעיקר רוצה למצוא פתרונות, ואנו מעריכים לבדוק אופציות, ראש העיר היקר זה נראה ונשמע שאתה באמ

 אותך על כך.

אבל שוב, ראש העיר היקר, כנראה שאין דרכים קלות לפתרון, ואי אפשר להתכחש למצב הקשה בו אתה / העיר נמצאת, 
כם, נדרש עם חוסר של מוסדות ציבור לציבור החרדי כולו, וכל אחד מושך לכיוונו, ואחרי הכל שאנו מבינים את הצד של

 גם להבין את הצד שלנו.

 ח-בכיתות א תלמידות 1185תשפ"ג רשומים ונרשמו לשנה הבאה  לבית הספר היסודי של בית מלכה

 כיתות תקניות 32רק יש מבנה אחד בלבד לטובת הלמידות ובמבנה  לבית הספר היסודי של בית מלכה

 שכל אחד מלא עד אפס מקום ודכיתות לימ 40נדרש בשנה הבאה  לבית הספר היסודי של בית מלכה

 שכולם גומרים עליו את ההלל – כיתות שילוב בחינוך מיוחד 6יש בנוסף  לבית הספר היסודי של בית מלכה

 אין את היכולת להכיל את כל המסה הגדולה והכמות הזו במבנה הנ"ל לבית הספר היסודי של בית מלכה

שמצטופף במקום כה קטן, אין שום הגיון במצב הקיים, ולראש העיר אין אין לכם כאן בעיר עוד מוסד בסדר גודל כזה, 
ברירה כי אם למצוא חלופות ומענים מידיים גם אם הם על חשבון נוחות אחרים, לא באנו חלילה לקחת מאף אחד מקום 

משים לצרכים לימוד, אבל ידוע הדבר כי ישנם מקומות / מבני ציבור שלא ממצים את יכולתם, ואו מוסדות שכלל לא מש
ו' שבו -והם ברובעים ג' ו האמיתיים, ואו בתי ספר קטנים שיושבים בשטחים מפלצתיים. ואין להם הצדקת קיום,

 מתגוררות רוב תלמידותינו.

כי הבטחתם שנים  4-לפני כ עדכנה את הוועדראש העיר היקר, אנו מבקשים וגם דורשים ממך לקיים הבטחות, ההנהלה 
להקצות ולתת פתרון, ולא קיבלנו, עבר מספיק זמן, לא נוכל להחשות עוד. בנותינו לא צריכות לסבול, גם לבנותינו מגיע 

 אי אפשר עוד.מקום לימודים מוסדר, 

הרבה סיוע,  חוצות רק מתחת לרדאר, וב"ה ראינו אין זו דרכנו לפעול בצורה מתלהמת, ולכן עד היום גם לא פעלנו בראש
כיתות שנדרשים לנו להשנה במיידי, הוא כבר מצב  10דמנות לתת תודה על כך. אבל כאן הנושא של לפחות וזו גם הז

 שלא נוכל לפעול בשקט, אנו פונים אליך כאן בצורה מכובדת, לפעול בדחיפות ולפתור את הבעייה, שלא נגיע להחמרה
 

 בתודה מראש
 חברי הוועד

 העתקים, 
 הנהלת בית מלכה, 

 נציגי הציבור בעיריית אשדוד, 
 אנשי המקצוע בעיריית אשדוד

 נציגי הציבור בכנסת ישראל,
 הורי התלמידות
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